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Domboróczky Balázs 18 óra 4 perckor megnyitja az ülést. 
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Jegyzőkönyvvezető választása 

Domboróczky Balázs felkéri Glück Krisztinát az ülés jegyzőkönyvének vezetésére. Krisztina 

elfogadja a felkérést. 

A Küldöttgyűlés Glück Krisztina személyét, mint jegyzőkönyvvezető, egyhangú szimpátia szavazással elfogadja. 

 

Domboróczky Balázs kérdésére az Ellenőrző Bizottság nevében Hegedűs Dávid megállapítja, 

hogy az ülés szabályosan lett összehívva, és az előterjesztés kiküldése is szintén az előírásoknak 

megfelelően történt.  

 

Ezek után Hegedűs Dávid megállapítja, hogy az ülés 39 mandátummal jelen lévő fővel határozatképes. 

 

Napirend elfogadása 

Domboróczky Balázs szóban ismerteti az előre kiküldött napirend pontjait.  

Hősi Rezső új napirendi pont felvételét javasolja ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítás néven. 

A Küldöttgyűlés a javaslatot elfogadja 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

Virágh Eszter új napirendi pont felvételét javasolja ELTE BTK HÖK Alapszabálymódosítás 

néven. 

A Küldöttgyűlés a javaslatot elfogadja 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

 

Domboróczky Balázs szóban ismerteti az új napirendet: 

1. Döntés az ELTE HÖK Kabinet tagjainak beszámolóiról  

2. Döntés tisztségviselői pályázatról  

3. Döntés a Gazdasági Bizottság ügyrendjéről 

4. ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítás 

5. ELTE BTK HÖK Alapszabálymódosítás 

6. Egyebek 
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A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

 

1. Az ELTE HÖK tagjainak beszámolói 

Domboróczky Balázs, elnök elnézést kér, hogy formailag nem tökéletes az összefűzött 

beszámoló. Saját beszámolóját kiegészíti a rektorválasztó szenátusi ülés eredményével, ahol az 

egyetem Darázs Lénárd pályázatát támogatta 30 szavazattal, míg Katz Sándor 18 szavazatot kapott, 

Horváth Zoltán az ülésen visszalépett az indulástól. Ott helyben meg is történt a kapcsolatfelvétel 

a hallgatókat érintő ügyekkel kapcsolatos közös munka kapcsán. Balázs elmondja, hogy tisztában a 

Kabinet alacsony létszámának problémájával, és ennek megoldásán a Kabinettel közösen 

dolgoznak, és próbálják megfelelően ellátni a feladatokat. Keresik az új tisztségviselőket, ezzel 

kapcsolatban egyeztetni fog részönkormányzati elnökökkel. Bizottsági, kabineti és elnökségi 

támogatással a kommunikációs alelnöki feladatokat megbízottként Kiss Levente fogja ellátni, 

választás pedig egy későbbi Küldöttgyűlésen lenne. 

Gombás András elmondja, hogy szerinte sajnálatos, hogy a beszámolók kérdésében nem titkos a 

szavazás. Megköszöni Balázs Kabinetben és Elnökségben végzett munkáját. Elmondja, hogy 

történtek már egyeztetések a 2024-es költségvetés végrehajtásában történő hibák kapcsán, és 

megkérdezi, hogy történt-e előrelépés. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a rossz funkcióterületre való átvezetés kapcsán Teplánszki 

Vince egyeztet a KGH-val, akik emailre nehezen válaszolnak, de tudnak a problémáról, de 

igyekeznek sürgetni a folyamatokat, és ha ilyet észlelnek, azt jelezzék neki vagy Vincének. 

Gombás András elmondja, hogy nagy előrelépésnek gondolja az elnökségi munkatervet az előző 

félévben, és kési, hogy lehetőség szerint mielőbb készüljön el erre a félévre is, illetve jónak tartja és 

szeretné, ha ebben a félévben is lennének egyeztetések az OHÜB és szenátusi előterjesztések 

kapcsán. Megemlíti a beszámolóban szereplő krízisterveket és elmondja, hogy a gólyatáborokkal és 

az esetleges fenntartóváltással kapcsolatban érdemes lenne világos tervet összeállítani, és 

megkérdezi, hogy lesz-e erről szó a közeljövőben. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a munkaterv elkészült, de még nem küldte ki, és 

megköszöni, hogy erre emlékeztette. A modellváltásról érdemes olyan szinten beszélni, mint ahogy 

az EHÖK vezetőképzőn is történt. A gazdasági helyzetről és a költségvetésről az az álláspontja, 
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hogy a jelenlegi forrásallokációs modell felülvizsgálata lenne szükséges, és a következő költségvetést 

érdemes lenne olyan modellben kialakítani, amit akár később az Alapszabályba bele lehet építeni. 

Gombás András elmondja, hogy a rektorválasztás kapcsán sok helyen előkerült a stratégiaalkotás 

témaköre, és kicsit hiányolja az EHÖK stratégiaalapú működését és stratégiátlannak érzi az elmúlt 

időben történt lépéseket, például a gólyatábor szervezésének kései megkezdését, illetve nehezen 

volt követhető számára, hogy mi a közös álláspont. Továbbá úgy érzi, hogy kicsit eltértünk attól, 

hogy az EHÖK érdekegyeztető testületként működjön, és addig beszéljenek témákról, amíg 

konszenzusra nem sikerül jutni, ha valaki egy állásponttal kisebbségbe kerül az EHÖK, hogy ezek 

a kérdések megoldódjanak, olyan nagy támogatást nem tud nyújtani. Például a mai OHÜB 

előterjesztés módosítási javaslata kapcsán megfogalmazódott az a kritika, hogy kései volt, pedig 

minden alkalommal, amikor ez a téma előkerült, igyekezett felvetni azt, hogy az eredeti javaslatot 

nem tudja támogatni, és kereste a közös megoldás lehetőségét, de végül utolsó pillanatban próbált 

saját maga megoldást kínálni erre. Elmondja, hogy amennyiben hallgatók érdekeit vitathatóan 

szolgáló dolgokat vesz elő (például az ösztöndíjakból való átcsoportosítást), ha ezt szükségesnek 

érzik például a gólyatábor megszervezése miatt, akkor ezeket érdemes valamilyen kölcsönösen jó 

alkuhoz kötni, mert úgy érzi ez az egyeztetés most kicsit egyoldalúra sikerült. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a gólyatábort valóban el lehetett volna már rögtön ősszel 

kezdeni, erre volt is kérés. Azzal, hogy nem teljesen működik az EHÖK érdekegyesítő testületként, 

nem teljesen ért egyet, de elfogadja az álláspontot. elmondja, hogy igyekszik ezt minél inkább 

megteremteni, de ha bárki úgy érzi, hogy nem valósul meg, és valami még igényelne egyeztetést, 

keresse őt. Végül megköszöni a visszajelzést. 

 

Hoffmann Dávid megkérdezi, hogy a Kabinet megfogyatkozása milyen hatással van a divíziók 

működésére, így, hogy a Gazdasági és a Szociális és pályázati divíziónak nincs vezetője, illetve a 

beszámolók alapján november 21-én volt az utolsó Tanulmányi divízióülés. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a Gazdasági divízió jelenleg nem működik, a divíziós 

működés célja, hogy közös projekteken dolgozzanak a különböző szakterületek tisztségviselői, de 

idén ez a működés még nem volt igazán aktív, de köszöni a visszajelzést, és kéri a divízióvezetőket, 

hogy kezdjék el a munkát idén is, illetve ha volt egyeztetés, de nem került be a beszámolóba, akkor 

írják bele. 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

KÜLDÖTTGYŰLÉS 

 

5 

Takaró Milán elmondja, hogy a helyzetet ismerve kéri a kari küldöttgyűlési tagokat, hogy figyeljen 

a saját elnökük tevékenységére, és ahogy azt elvárják a többi elnöktől és Kabinettagtól, hogy erején 

felül dolgozzon, várják el ugyanezt saját maguktól, annak érdekében, hogy ami felmerül 

hiányosságként, a saját részükről tiszta legyen. 

Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja.  

 

Glück Krisztina, szervezetfejlesztésért felelős alelnök elmondja, nem szeretné Balázs 

mondatait megismételni, de sokat dolgoznak azon, hogy a kialakult helyzet rendeződni tudjon, 

illetve kiegészíteni beszámolóját azzal, hogy Kurucz Tamással és Hegedüs Sámuellel, akik nemrég 

távoztak a pozíciójukból, személyesen egyeztetett az átadás-átvétel későbbi megkönnyítése 

érdekében. A beszámolóban is írt utánpótlásképzési projekt kapcsán a holnapi nap folyamán 

egyeztet Kiss Levente kommunikációs alelnökkel, illetve jövő hét folyamán a Kabinettel, majd 

ezután szeretné minél szélesebb körben beavatni a részönkormányzatok képviselőit. 

Kardos Gábor megkérdezi, hogy a hiányzó pozíciók kapcsán van-e már olyan kitűzött időpont, 

hogy mikor lennének kinevezve vagy melyik Küldöttgyűlésen lennének megszavazva, illetve 

megköszönné, ha ennek kapcsán transzparens beszámoló tudna történni, hogy tájékoztatni tudja a 

kari képviselőit. 

Glück Krisztina elmondja, hogy az első lépés a részönkormányzati elnökökkel való egyeztetés 

Balázzsal közösen, hogy ne olyan embereket kérjenek fel, akikre az adott részönkormányzat 

helyben nagyon számítana. Ezek az egyeztetések a következő másfél hétben várhatóak. 

Prekopcsák Réka kérdezi, hogy pontosan mikor indult az utánpótlásképzési projekt, ugyanis a 

lemondások nem két hete kezdődtek, illetve milyen előrehaladások történtek eddig. 

Glück Krisztina elmondja, hogy a projekt egy változatáról ősszel kezdődött a gondolkodás, 

aminek az lett volna a célja, hogy jobb betanulást biztosítson, de nem jött jól, hogy azok az emberek 

végezték volna a betanítást, akik most kiestek. Vizsgaidőszakban ez háttérbe szorult, de február óta 

történik koncepcionális gondolkodás az új projektről, mely két részből áll, a jelenleg üres pozíciók 

betöltéséről és a hosszú távon gondolkodásra. 

 

Glück Krisztina beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 3 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Szabó Vanessza, szociális alelnök elmondja, hogy beszámolóját egy eseményidőponttal szeretné 

kiegészíteni, ami a keddi EHSZÖB ülés, ahol elfogadásra kerültek az előterjesztések az 

alaptámogatásról és a rendkívüli szociális támogatásról. 3397 pályázat érkezett rendszeres szociális 

támogatásból és 228 alaptámogatás területén. Rendszeres szociális támogatásból 158 darab nem 

támogatható pályázat érkezett be, ami kötelező dokumentum hiányából fakadt, ami szerinte elég 

alacsony és jó arány. A beszámolójában is szerepelt, de itt is szeretné megköszönni minden 

bírálónak és az összes kari szociális elnöknek, nagyon pozitív volt számára a munka és nagyon hálás 

nekik. 

Gombos Máté szeretné megköszönni a GTK nevében a segítséget és a sok és gyors reakciót, 

mellyel nagyon sokat segített az új szociális alelnöküknek. 

 

Szabó Vanessza beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Jáger Vivien Napsugár, tanulmányi alelnök elmondja, hogy egy dologgal szeretné kiegészíteni 

a beszámolóját, a tegnap tartott Tanulmányi Bizottsági üléssel, ahol a Neptun jelenlegi helyzetéről 

volt szó, illetve elkezdtek gondolkodni az OHV kérdőíveken. Továbbá egy kiegészítést tesz, hogy 

legutóbb arról volt szó, hogy február 22-ei hétvégén történik a Neptun váltása, viszont ez tavaszra 

tolódik. Elkészült a kisokos, amire az OKTIG visszajelzett és kértek néhány dolgot, így most 

ezeknek a módosítása zajlik. 

Gombos Máté kérdezi, hogy tud-e arról valamit, hogy tavaly milyen ok miatt lettek visszautasítva 

az OHV kérdőívek. 

Jáger Vivien Napsugár elmondja, konkrét indokot nem kaptak, csak hogy nem jó. Ezért újra kell 

indítani a folyamatot, egyrészt a bizottsággal, hogy ők mit tartanak fontosnak, másrészt az OKTIG-

gel, hogy ők mit szeretnének benne látni, és szeretnének ebből egy jó kooperációt. 

Hősi Rezső jelzi, hogy neki megvannak visszajelzései 3 karról, és ezeket szívesen el is küldi. 

 

Jáger Vivien Napsugár beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Boros Réka Judit, külügyi alelnök először elnézést kér, hogy részéről egy kicsit összecsapott lett 

a dokumentum. A beszámolóját kiegészíti azzal, hogy reméli, hogy az idei Cultural Connection 

Day-nek a híre már eljutott mindenkihez, amin eddig is sokat dolgoztak, és még most jön a munka 

nagy része, fogadják nagy szeretettel a külügyi képviselők munkáját. Szeretné háláját kifejezni az 

EHKB (Egyetemi Hallgatói Külügyi Bizottság) tagjainak, mely szerinte tanulmányai kezdete óta 

még nem volt ilyen erős, és várja azokat is, akik eddig nem látogatták az üléseket. A Nemzetközi 

Tanácsadói Hallgatói Bizottsággal is dinamikus az együttműködés, a CCD mellett új közös 

projektekről is beszélnek, melyeket a következő félévben valósítanának meg. A Tanulmányi Divízió 

vezetőjeként szeretné hozzáfűzni, hogy valóban november 21-én volt az utolsó ülés, de Jáger 

Vivien Napsugárral, akivel jelenleg ketten alkotják a divíziót, folyamatos egyeztetés zajlik, például 

készül egy videós kisokos az új Neptun felülethez. 

Saly Eszter megkérdezi, hogy mi a Cultural Connection Day időpontja, és mik az eddigi tervek. 

Boros Réka Judit elmondja, hogy a dátum április 24-e, csütörtök, helyszíne a Gömb Aula lesz, 

ami már le is van egyeztetve. Ami biztosan lesz egy ismeretterjesztő infopultos kitelepülés, 

elsősorban nagykövetségek által, valamint workshopok, előadások, bemutatkozók 4 idősávban. A 

közös metszet az interkulturalitás, az inkluzivitás és az integrációja a külföldi hallgatóknak, valamint 

a kifelé irányuló mobilitás népszerűsítése és ösztönzése. A program folytatódik este is a Könyvtár 

Klubban, egy sörpong, egy pubquiz és egy karaoke vagy open-mic elemmel.   

Saly Eszter elmondja, hogy tavaly kevés hallgatót ért el az esemény, és megkérdezi, hogy ennek 

javítására idén van-e valamilyen terv. 

Boros Réka Judit elmondja, hogy a tavalyi esemény volt az első próbálkozás, így valamelyest 

várható volt, hogy lesznek buktatók. Idén nem csak az EHKB, hanem az ISAC, illetve a 

Nemzetközi Stratégiai Iroda közösen dolgozik a megvalósításon, így remélhetőleg több hallgató 

tud értesülni az eseményről, és egy értéket lássanak az eseményben, ahova érdemes eljönni. 

 

Boros Réka Judit beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Óházy Bálint, ELTE Press főszerkesztő elmondja, hogy az elmúlt időszakban még 

intenzívebben foglalkoznak az ELTE Online 20 éves születésnapjának megünneplésével, aminek 

keretében egy többrészes rendezvénysorozatot szeretnének megszervezni a Sajtó- és 

Kommunikációs Bizottsággal is együttműködve, amire szívesen látnak majd mindenkit. Ezen kívül 

zajlik a tavaszi toborzás és a szombathelyi integráció erősítése. 

Gombás András elmondja, hogy az EHÖK közéleti kerete csökken, ami várhatóan érinteni fogja 

az ELTE Online közéleti ösztöndíjait is, és megkérdezi, hogy van-e erre valamilyen reflexió vagy 

látja-e a felülvizsgálat lehetőségét úgy, hogy a működés fenntartható legyen. 

Óházy Bálint elmondja, hogy összegyűjtötte a havi kifizetéseket, és igyekeznek racionálisan tartani 

ezeket, viszont az elmúlt 5 évben nem történt emelés az ösztöndíjak esetén, ezeknek a csökkentése 

nem lenne reális. Értelemszerűen a kerethez fognak alkalmazkodni, amit meg lehet fontolni, hogy 

például bizonyos eseményekről ne készüljön galéria és videó is, csak az egyik. Ennél konkrétabban 

tervezni már a számok ismeretében lehet majd. 

 

Óházy Bálint beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Szaniszló Zita, esélyegyenlőségi referens elmondja, hogy a beszámolóját 3 dologgal egészítené 

ki. Részt vett a hétfői Kabinetülésen, tartott egy bizottsági ülést, valamint megrendezésre fog 

kerülni idén is a „Több lett – maradhat?” kampány, aminek kapcsán egyeztetett a HÖOK-kal, 

illetve a részönkormányzatokkal, reméli, hogy sikeres lesz a kampány. 

Kővágó Dóra elmondja, hogy számára megnehezíti a beszámoló átlátását, hogy az 

eseménynaptárban e-mailezés, ülésre felkészülés is szerepel, és javasolja, hogy ezeket hagyja ki az 

eseménynaptárból. 

 

Szaniszló Zita beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Pádár Kitti, sportreferens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta volt egy egyeztetése 

Simon Gáborral a BEAC-tól, aminek témája az volt, hogy szeretnék ha a KEKRUN és az 5vös5km 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

KÜLDÖTTGYŰLÉS 

 

9 

szorosabb együttműködésben legyen, és erről még a közeljövőben fognak egyeztetni. Hamarosan 

kikerül az 5vös5 eseménye, illetve létrejön a segítői Facebook-csoport, ezt a bizottságnak már 

jelezte, de itt is elmondaná, hogy mindenkit sok szeretettel várnak, akár futni, akár segítőnek, 

valamint a KEK-re is, akár futni, akár a 10 sport valamelyikére. 

Doboróczky Balázs kiegészíti, hogy a Kabinet is részt vesz a KEKRUN-on. 

 

Pádár Kitti beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Kovács Zoltán Gábor, informatikai referens elmondja, hogy néhány megbeszélésen vett részt 

az IIG-vel, a BTK HÖK kommunikációs alelnökével és a KolHÖK informatikusával. 

Dobrocsi Dóra elmondja, hogy szeretné megköszönni munkáját. 

Csidei Bence elmondja, hogy ő is szeretné megköszönni a munkáját. 

 

Kovács Zoltán Gábor beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

2. Döntés tisztségviselői pályázatról  

Domboróczky Balázs az Ellenőrző Bizottság megerősítésével elmondja, hogy egy pályázat 

érkezett be, Teplánszki Vince pályázata gazdasági alelnöki tisztségre. Megkérdezi, hogy jelöli-e 

valamely részönkormányzat Teplánszki Vincét. 

Kardos Gábor a TáTK HÖK, Virágh Eszter a BTK HÖK, Hősi Rezső az IK HÖK, Takaró Milán 

a TÓK HÖK, Kovács Viktória a BGGyK HÖK, Lillik Dóra a PPK HÖK, Gombos Máté a GTK 

HÖK nevében szeretné jelölni. 

Hegedűs Dávid megállapítja, hogy érvényes a jelölés. 

Domboróczky Balázs ismerteti a választás menetét. Először a pályázat ismertetése fog 

megtörténni, ami után lehet kérdezni, ezután vita lesz a jelölt távollétében, majd a jelenlétében. Ezt 

követi a szavazás, mely papíron fog történni. 
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Teplánszki Vince bemutatkozásában elmondja, hogy másodéves joghallgató az ÁJK-n, ahol 

mentorként tevékenykedik, november óta megbízott gazdasági alelnök. Amikor átvette a tisztséget 

nagyon sok ügyet kellett nagyon gyorsan elrendezni, de reméli sikerült helytállnia. A kezdetektől 

két értéket szeretett volna képviselni, egyrészt a transzparenciát, mind a költségvetés, mind az 

elmaradt ügyek tekintetében. Minden elmaradást sikerült lezárni, valamint az SAP táblázatok 

részletesebbek lettek, minden tételt feltüntetnek. A bizottsági munka kapcsán szeretné kiemelni a 

közös munka fejlesztését, illetve az együttműködés fellendítését, valamint ennek kapcsán a 

programjában ismertette a Microsoft Planner működését, melynek célja, hogy a 

részönkormányzatok képet kapjanak arról, hogy az ajánlataik elfogadása és kifizetése milyen 

státuszban van. Az előterjesztett ügyrend nagyban épít a korábbi ügyrendre, néhány helyen 

eszközöltek módosításokat, hogy megfeleljen az Alapszabálynak, illetve egy-két funkcionalitást 

segítő módosítást tartalmaz. Az új ügyrendet a bizottság egyhangúlag tudta támogatni. Továbbá 

szeretne nagyobb részt vállalni a gólyatábor szervezésében, mint korábban erre példa volt, hogy a 

kialakult pénzügyi helyzetet a későbbiekben el lehessen kerülni. Érkezett hozzá részönkormányzati 

megkeresés, hogy nem tudják milyen károkozás lett nekik kiszámlázva, ezt elkerülendően javasolja 

a Kft-nek, hogy közösen járják végig a táborokat, készítsenek jegyzőkönyvet. A Restart program 

egy egész ciklusra lett kitalálva, így már teljes egészében nem megvalósítható, de nem szeretné 

elengedni a program kezét, így a bizottsággal elkezdik összegyűjteni a rendezvényeket és ezeknek a 

korábbi költségeit, hogy tudjanak nagyjából előre számolni a kiadásokkal a részönkormányzatok. 

Fontosnak tartja a tudásátadást, szeretné frissíteni a bizottság kisokosát, illetve tudásátadó 

workshopokat tartani. Elmondja, hogy zajlanak egyeztetések a kedvezményes étkezés 

biztosításáról, ahol kiemelt fontosságúnak tartja, hogy a speciális étkezési igényű hallgatók is 

találjanak alternatívát. 

Gombás András megkérdezi, hogy mik az általános elvei, prioritásai, hogy kellene a közös keretet 

felhasználni. 

Teplánszki Vince elmondja, hogy nem szeretne egyik részönkormányzat nevében sem nyilatkozni 

a kari keretek esetében. A közös keretet elsősorban a hallgatókra, hallgatóknak szóló 

rendezvényekre költené, de hogy ezeket meg lehessen valósítani, fontosnak tartja, hogy a HÖK-re, 

a szervezet fejlesztésére is költsenek. 

Teplánszki Vince jelenlétében nincs több kérdés, így elhagyja a termet. 

Virágh Eszter elmondja, hogy nagyon értékesnek tartja Vince munkáját, sokat segített a BTK-nak, 
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és szeretné kiemelni a talpraesettségét és megbízhatóságát. 

Kardos Gábor elmondja, hogy a TáTK-nak is sokat segített, mindig nagyon reszponzív volt. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy egyetért az előző felszólalásokkal, és szerinte talán még 

sosem volt ilyen erős az EHÖK gazdasági területe. Több hónapos elmaradásokat sikerült lezárni, 

és nagyon nagy segítségnek érzi Vince jelenlétét, és reméli, hogy a részönkormányzatok is így érzik. 

Teplánszki Vince távollétében nincs több hozzászólás, így visszatér a terembe. 

Géczy Patrik Gábor megkérdezi, hogy Vince meddig szeretné betölteni a tisztséget. 

Teplánszki Vince elmondja, hogy az újraindulása még jövőbeli tényezőktől függ, de jelenleg 

szeretne, de nem szeretne olyan ígéretet tenni, amit nem tud betartani. 

 

Hegedűs Dávid ismerteti a szavazás menetét. A szavazati joggal rendelkezők kapnak egy-egy 

szavazócetlit, melyen igen és nem opciók szerepelnek, illetve kell, hogy legyen rajta pecsét, erre 

figyeljenek. 

Domboróczky Balázs a szavazatszámlálás végéig szünetet rendel el. 

A szünet végén Hegedűs Dávid megállapítja, hogy az ülés 38 mandátummal jelen lévő fővel határozatképes. 

Hegedűs Dávid kihirdeti, hogy az ELTE HÖK Küldöttgyűlése 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 

egyhangúlag megválasztotta Teplánszki Vincét az ELTE HÖK gazdasági alelnökének. 

Domboróczky Balázs gratulál Vincének.  

Teplánszki Vince megköszöni a bizalmat. 

 

3. Döntés a Gazdasági Bizottság ügyrendjéről 

Domboróczky Balázs megkéri Teplánszki Vincét, hogy vezesse fel a napirendi pontot. 

Teplánszki Vince elmondja, hogy a gazdasági bizottság korábbi ügyrendje már nagyon rég került 

elfogadásra, és nem volt egy könnyen olvasható, áttekinthető dokumentum, és nem tartalmazta 

például, hogy ki állítja össze egy ülés napirendjét, valamint tartalmazott Alapszabállyal nem 

összeegyeztethető részeket, például a határozatképtelen bizottsági ülés esetén a bizottság újbóli 

összehívására vonatkozóan. Szerinte a bizottságot is összefogja, hogy egy olyan ügyrend alapján 
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dolgozhatnak, amin közösen dolgoztak, közösen vitattak meg. A korábbi ügyrenddel ellentétes 

dolgok nem kerültek bele, csak kisebb módosítások, aktualizálások. Reméli, hogy tudják támogatni 

a javaslatokat. 

Hegedűs Dávid megköszöni, hogy ezt megcsinálták, és bátorítja a Kabinet többi tagját is az 

ügyrend felülvizsgálatára. 

 

A Gazdasági Bizottság ügyrendjét a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

4. ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítás 

Domboróczky Balázs megkéri Hősi Rezsőt, hogy vezesse fel a napirendi pontot. 

Hősi Rezső elmondja, hogy apróbb módosításokat tartalmaz arra vonatkozóan, hogy kik 

pályázhatnak tisztségekre, korábban csak a mandátummal rendelkező képviselőknek volt rá 

lehetősége, ezt nyitották ki a teljes hallgatóság számára. Emellett a referensek javaslattételére 

vonatkozik egy módosítás, mely egy adminisztratív folyamat leegyszerűsítése. 

 

Az ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítást a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

5. ELTE BTK HÖK Alapszabálymódosítás 

Domboróczky Balázs megkéri Virágh Esztert, hogy vezesse fel a napirendi pontot. 

Virágh Eszter elmondja, hogy a módosítás a Színháztudomány mesterképzési szak körzetéről szól, 

akik eddig nem tudtak indulni mesteres választásokon, mert egyik körzethez sem tartoznak, ugyanis 

két intézet hatáskörében vannak benne. Szeretnék lehetővé tenni nekik, hogy választhassanak 

körzetet. 

 

Az ELTE BTK HÖK Alapszabálymódosítást a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

6. Egyebek 
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Csidei Bence megkérdezi, hogy az új forrásallokációs modell elkészülése mikorra várható. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a rendkívüli elnökségi ülésen beszéltek róla, még egyeztetni 

kell elnökségi és bizottsági szinten, de legkésőbb márciusban el kellene készülnie, majd azt a 

Küldöttgyűlésnek el kellene fogadnia. 

Teplánszki Vince kiegészíti, hogy valóban sürgős, hiszen nincs messze a gólyatábor, és 

mindenkinek érdeke, hogy minél hamarabb elkészüljön a költségvetés. 

Hősi Rezső elmondja, hogy szerinte az aznapi OHÜB ülésen nem volt méltányos az EDÖK 

részéről a felszólalás, hogy a gólyatáborokat hogyan szervezzük, szerinte ez az Önkormányzat 

belügye. Az ülésen az EDÖK elnök a gólyatábor költségek tételeit kezdte megkérdőjelezni, amit ő 

nem érzett helyénvalónak, és megkéri Balázst, hogy ezt kommunikálja az EDÖK felé. 

Gombos Máté megkérdezi, hogy mikor várható a gólyatáborok EHÖK szintű szervezésének 

megkezdése. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a héten megy ki az időpontegyeztető, hogy melyik napok 

alkalmasak a részönkormányzatoknak a heti szintű gólyatábor megbeszélésekre. Szerinte az lenne 

a legjobb, ha részönkormányzatonként egy voks érkezne, de nyitott más megoldásra is. 

 

 Domboróczky Balázs 19: 24 perckor lezárja az ülést.   

 

Határozatok A Küldöttgyűlés az IK HÖK napirend módosító 

javaslatát elfogadja 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

mellett. 

A Küldöttgyűlés a BTK HÖK napirend módosító 

javaslatát elfogadja 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

mellett. 

A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 39 igen, 0 nem, 

0 tartózkodás mellett. 

Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 

igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja.  
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Glück Krisztina beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 

3 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

Szabó Vanessza beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Jáger Vivien Napsugár beszámolóját a Küldöttgyűlés 

39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Boros Réka Judit beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Óházy Bálint beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Szaniszló Zita beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 

0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

Pádár Kitti beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Kovács Zoltán Gábor beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

A Küldöttgyűlése 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 

egyhangúlag megválasztotta a Teplánszki Vincét az 

ELTE HÖK gazdasági alelnökének. 

A Gazdasági Bizottság ügyrendjét a Küldöttgyűlés 38 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Az ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítást a 

Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 

elfogadja. 

Az ELTE BTK HÖK Alapszabálymódosítást a 

Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 

elfogadja. 
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Domboróczky Balázs 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Hegedűs Dávid 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 
Glück Krisztina 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

szervezetfejlesztésért felelős alelnök 


